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Název  Komise pro informace a média (KIM) 

Datum konání 23.října 2017 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Rabušicová, Zmeškal, Kovářová, Velan, Rabušicová 

Omluveni Šlancar, Mikšovský 

Hosté  

Program 
1. Připomínky k příspěvkům ŠZ 5/2017  
2. Náměty pro ŠZ 6/2017 
3. Návrh na změnu termínu distribuce 6.čísla ŠZ 
4. Ostatní 

Obsah 
 
1. Náměty k ŠZ 5/2017 

 Doprava – nosné téma 
 KIM hodnotí nosné téma „Doprava ve Šlapanicích“ jako nedostatečné 
 z pohledu vizualizace - toto téma není žádným způsobem zvýrazněno  

 např. na titulní straně není upozornění na nosné téma (pouze informace o 
jednom z několika článků) 

 články o dopravě jsou různě „rozházeny“ v celém čísle a netvoří kompaktní 
celek (což by dle našeho názoru přispělo zvýraznění tématu) 

 z pohledu obsahu 
 článků k dopravě je malé množství, zrealizovaly se pouze některé náměty 

KIM z minulých jednání a rovněž od redakce nepřišel žádný vlastní námět na 
toto téma 

 hlavní článek považujeme za nekoncepční – nepostihuje celý vývoj 
problematiky dopravy, aby si čtenář mohl udělat ucelený obrázek 

 KIM hodnotí jako velmi dobrý článek o ICEC – tento článek obsahuje názory různých stran, 
využívá citací a nezatěžuje čtenáře zbytečným popisováním 

 Chyby: 
 oproti minulým číslům došlo k menšímu počtu chyb (5) – KIM je ale toho názoru, že 

v městském médiu by se neměly vyskytovat žádné chyby podobného charakteru  
 korektura je placená služba a neměla by tedy obsahovat chyby (nevíme, zda 

korektor dostává k dispozici všechny příspěvky) 
 KIM konstatuje, že většina chyb se vyskytuje u příspěvků, které přišly z MěÚ 

 v 5.čísle se vyskytují i další chyby 
 str.16 – Aktuality ze ZM – za odrážkami jsou malá písmena, za poslední 

odrážkou pak velké 
 str.25 „Příměstské tábory“ – první 2 odstavce jsou stejné + 1.odstavec je 

tučně zvýrazněný 
 str.30 „30 let tábora“ – celý článek je tučným písmem 

 Ostatní poznámky: 
 článek z knihovny je nestrukturovaný – pro lepší přehlednost doporučujeme 

minimálně zvýraznit aspoň názvy knih a strukturovat. Toto naše doporučení se 
opakuje vícekrát a žádáme redakci o zajištění tohoto doporučení 

 porušení ústní dohody při publikování příspěvků 
 v rubrice „Volební subjekty“ přesahuje příspěvek Čistých Šlapanic rozsah 0,5 

strany ŠZ na 1 subjekt (pravidla určují rozsah 4 strany pro 8 subjektů, ústní 
dohoda byla, aby příspěvek pro 1 subjekt nepřesáhl 0,5 strany) 
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2. Náměty k 6.číslu ŠZ – vánoční číslo 
 KIM předkládá redakci tyto náměty pro vánoční číslo: 

 požádat o spolupráci p.Jánošíkovou (Vrčka) a připravit příspěvky k vánočním zvykům 
případně ji požádat o další tipy pro obsah vánočního čísla 

 vánoční recepty 
 šířeji pojat akce ve šlapanicích v průběhu zimy – plesy, ostatky apod. 
 pozvánky a informace o školních aktivitách v průběhu vánočního období 
 informace o „městských Vánocích“ 
 připravit vánoční anketu pro zastupitele (vzhledem k tématu doporučujeme spíše 

odlehčenou formou) 
 požádat osadní výbor Bedřichovice, zda bude mít zájem přispět s vánoční tématikou 

do ŠZ 
 v poslední době je na fb profilu zveřejněno více článků o aktivitách oblasti „Pardálov“ – 

doporučujeme tedy tuto aktivitu podpořit a dát prostor i ve ŠZ 
 KIM doporučuje ve vánočním čísle prezentovat osadní výbor Bedřichovice 

 
 

3. Návrh na změnu termínu distribuce 6.čísla ŠZ 
 V loňském roce KIM konstatovala, že při distribuci ŠZ počátkem prosince se občané 

nedostanou včas k informacím o akcích o prvním prosincovém víkendu, kdy je hlavní 
„napoleonská sezóna“ 

 Z toho důvodu doporučujeme redakci přeorganizovat přípravu ŠZ tak, aby mohl být občanům 
distribuován do 30.11.2017 
 

4. Ostatní: 
 Stanovisko KIM k dotazu RM na využití ručně malované mapy Šlapanic 

 KIM zastává názor, že využití této mapy není pro Šlapanice efektivní (vzhledem 
k nízkému turistickému ruchu) 

 Účast zástupce TOP09 v KIM 
 Předseda KIM má kontaktovat zástupce TOP09 a vyřešit dlouhodobou neúčast jejich 

zástupce v komisi 
 V zápisech z jednání RM se již delší dobu nevyskytují (nebo jen minimálně) žádné informace, 

které se týkají bloku „Činnost komisí“ 
 Občané mají zápisy a návrhy komisí k dispozici na webu – ze zápisů z jednání RM to 

ovšem vypadá, jako by práce komisí byla minimální 
 Z toho důvodu se žádá KIM Radu města o sdělení, jakým způsobem se řeší na RM 

různé podněty z komisí 
 Komerční hlášení 

 V souvislosti s novým výstražným systémem a hlášením městského rozhlasu vznikl 
požadavek, že v rámci udržitelnosti projektu z dotace není možné požadovat platbu 
za komerční hlášení 

 Z toho důvodu se KIM obává potenciálního zneužívání těchto hlášení, a proto 
navrhuje omezení těchto hlášení (např. na konkrétní čas 1-2 týdně) 

 Výstražné hlášení 
 M. Velan seznámil členy KIM s novým varovným systémem obyvatelstva. 
 KIM považuje za nedostatečné včasné informování občanů o nové formě a 

doporučuje MěÚ, aby v podobných situacích informovalo občany včas. 
 Neinformování KIM 

 Na jednání KIM byla sdělena D.Sedláčkem informace, že je ukončena spolupráce 
s p.Vodičkou při přípravě ŠZ a byla vybrána jiná firma 

 V zápisu z jednání RM byla informace o změně ceníku inzerce v městských médiích  
 KIM žádá RM, aby v tématech týkajících se městských médií a tedy i činnosti KIM 

informovala komisi o těchto aktivitách 
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 Informování o volbách 
 KIM považuje příspěvek o volbách ve ŠZ za nedostatečný. Stejně tak považuje za 

nedostatečné odkazování na městský web 
 Proto KIM žádá, aby tyto informace byly vždy před volbami doplněny o podrobné 

informace k organizaci voleb ve Šlapanicích a byly tyto informace publikovány i ve 
ŠZ (tištěná forma by měla být na stejné úrovni jako elektronická vzhledem ke skladbě 
obyvatel) 

 Seznámení s externím redaktorem 
 V 5.čísle ŠZ byla řada článků vytvořena externím redaktorem p.Hladkým 
 Z toho důvodu KIM žádá p.Mikšovského o pozvání p.Hladkého na příští jednání KIM 

za účelem seznámení a výměny názorů na obsah ŠZ 
 

5. Doporučení pro RM: 
 rychleji realizovat opatření k zajištění kvality a bezchybovosti ŠZ (viz naše náměty 

z minulého jednání 
 redakce by měla v rubrice „Volební subjekty“ důsledně dodržovat rozsah 0,5 strany ŠZ 
 omezit komerční hlášení (např. na konkrétní čas 1-2 týdně) 
 informovat KIM o tématech, která se týkají jejich okruhu činností 
 zajistit dostatečné informování o organizaci voleb i ve ŠZ (ne jen v elektronických médiích) 

 
6. Úkoly: 

 P.Mikšovský: 
 dřívější, dosud nesplněné úkoly: 

 manuál pro tvůrce ŠZ a Infokanálu (31.12.) 
 informace o způsobu řešení inzerce Yamaha 

 
7. Termín a program příštích jednání: 

 13.11. 2017, 17,00 hodin – MěÚ 
 Program: 

 Náměty k příspěvkům do 6.ŠZ 
 Nosná témata pro r.2018 

 

Vyhotovil: Pavel Zmeškal 

Podpis 


